
ACTA REUNIÓ AFA  

16/07/2020 

 

Assisteixen: Sharon Senik, Montse Rossell, Laia Solà, Eugènia Garcia, Marta Bellvehí, Laura 

Arxé i Eli Medina 

S'excusen:  

 

Temes a tractar: 

 Junta de l'AFA. 

Aquest any toca fer renovació de la Junta de l'AFA, que és cada dos anys. Presidenta i 

tresorera, Sharon Senik i Montse Rossell continuen a l'AFA i amb voluntat de 

continuar el càrrec. Demanarem a través dels grups de WhatsApp si alguna persona 

desitjaria presentar-s'hi. En cas que hi hagués un canvi, les persones que s'incorporen 

a l'AFA haurien de començar a l'estiu per poder anar fent tot el traspàs, es treballaria 

encara conjuntament fins passada la Fira de la Castanya. Sí hi haurà una canvi en el 

càrrec de secretària, doncs la Laia Solà deixa l'AFA i al seu lloc entra Eli Medina. 

Benvinguda! 

 Plantejament del nou curs segons el Pla d'Obertura dels Centres Escolars. 

Ja s'han establert com seran les entrades i sortides dels infants a l'escola. L'escola 

comunicarà a la reunió d'inici de curs 

Es treballarà a l'escola a partir de grups estables, que en el cas de la nostra escola serà 

per cicles junts. 

 Menjador 

Falta mobiliari. Ja s'està coordinant amb l'escola. 

Torns per dinar, ja que no poden fer-ho com sempre, per poder respectar la normativa 

del Covid. 

Això, més el fet que sempre anem en funció del número d'alumnes que es queden a 

dinar i per tant no sabem quants monitors/es tindrem, implica que s'haurà de valorar 

si els més petits podran fer migdiada o no, com juguen tots al pati un cop han acabat 

de dinar, les extraescolars que es fan al migdia poden quedar afectades per tema 

horaris, malgrat es procurarà mantenir i facilitar al màxim. 



S'haurà d'anar organitzant i valorant en funció de com es pugui anar modificant o no la 

normativa fins al moment de l'inici de curs. 

 Extraescolars 

Valorar els grups estables que hauran de seguir. Hi ha certa confusió en aquest punt de 

moment. Parlarem amb les persones que imparteixen les extraescolars. Les hores de 

dinar afectes a les que es duen a terme al migdia, de 14h a 15h. 

També haurem de començar a parlar amb EduCa Viladrau les tardes de coordinació de 

Zer i la jornada intensiva del pròxim més de juny. 

 Famílies noves de P3 

Valorem fer una reunió amb aquestes, i les noves d'EI, per tal de poder explicar el 

funcionament, donar informació, ajudar amb possibles dubtes. La farem a principis de 

setembre. Recordem que aquest pot ser un bon moment per donar el regal-detallet 

per a cada família nova de EI. 


